
Referat 

Lokalrådsmøde den 5. januar 2017.  

Fraværende: Marcus, Ulla, Birgitte, Majken, Flemming og Rune. 

I formandens fravær blev mødet ledet af næstformanden. 

 Referatet fra mødet i december godkendt. 

 Erik Gam oplyste at den nye bro over åen bliver med motorvejsstatus. 

 Jette fortalte, at der sker noget med kroen i Linå. En mand er set arbejde der. Uoplyst endnu, hvad 

fremtiden for kroen bliver. Omkring butikken er der ikke noget nyt. Hun oplyste endvidere, at alle 

billetter til foredraget den 17. januar med Mikkel Beha er solgt. En stor succes. 

 Erik J. omtalte, at der er 14 dage, hvis der er indvendinger mod den nye køreplan. Lokalrådet har 

tidligere prøvet at få en ændring, der betød busforbindelser mellem Linå og Resenbro flere gange 

dagligt både blå busser og bybussen. Det var der ikke held med. I den nuværende situation gør 

lokalrådet ikke noget, men vi tager problematikken op igen, når vi drøfter kommuneplan, og gerne 

på borgermødet, der søges afviklet i Linå den 7. marts. 

 Jette omtalte manglende information til børn og forældre om ændringer i skolebuskørsel. 

 Punktet økonomi udsat, da Birgitte var fraværende. Der er også bilag, der venter, ligesom 

indsendelse af revision og regnskab venter. 

 Lokalrådet besluttede, at afholde et borgermøde om kommuneplan og trafikplan i Linå. På mødet  

tog Jette kontakt til forsamlingshuset og fik reserveret den 7. marts. Det er en dato, som 

Annemette har givet lokalrådet. Erik Gam arrangerer sig hurtigt med Annemette, så det kan 

afgøres, om reserveringen af datoen i forsamlingshuset skal opretholdes eller der skal findes en ny 

dato. Erik giver Jette besked, når det er afklaret. 

 Lokalrådet vedtog ligeledes at takke ja til Forsyningens tilbud om afholdelse af borgermøde i 

Resenbro om fjernvarmeplaner.  Erik J. tager kontakt til Forsyningen inden lokalrådsmødet i 

februar. Her skulle vi få lejlighed til at ”påvirke” deres dagsorden så vores specifikke ønsker 

kommer med. 

 Ingrid oplyste, at Linå Sogn søger en ny kordegn. For tiden må man nøjes med en vikar fra 

Alderslyst Sogn. 

 Næste møde fastsat til den 2. februar kl. 17.00 i lokalet på Rødegaard. 

 Ingrid meldte afbud til dette møde. 

 

Referent: Kalle den 7. januar 2017.  


